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Nota van antwoord
Vraag en antwoord
De fractie van PvdA heeft op 26 november jl. schriftelijke vragen gesteld over meer 
woonwagenstandplaatsen in Steenwijkerland. In deze nota treft u de antwoorden op deze vragen 
aan. 

1.   Bent u het met ons eens dat, na nu weer 2 jaar van stilstand, het tijd is voor actie op 
het gebied van nieuwe, extra standplaatsen voor woonwagenbewoners? 

In maart 2019 hebben wij besloten in te stemmen met een inventarisatie van de behoefte naar het 
aantal woonwagenstandplaatsen binnen Steenwijkerland. Uw raad is hier destijds ook over 
geïnformeerd. 

Vervolgens is er hard gewerkt door in samenwerking met de corporaties Woonconcept en Wetland 
wonen onderzoek te doen naar de lokale behoefte aan woonwagenstandplaatsen. Met een enquête is 
zowel onderzoek gedaan onder de huidige populatie woonwagenbewoners als de zogenaamde 
spijtoptanten; mensen die door omstandigheden in een stenen woning wonen, maar de behoefte 
hebben in een woonwagen te wonen. De enquêtes zijn persoonlijk (huidige populatie) en per post 
(spijtoptanten) verspreid, hetgeen tot goede en waardevolle gesprekken leidde. Een eerste analyse 
van het onderzoek heeft plaatsgevonden en laat zien dat er sprake is van een lokale behoefte aan 
extra woonwagenstandplaatsen. De analyse laat ook zien dat er nog verdiepende gesprekken met de 
doelgroep nodig zijn. Welk deel van de behoefte is een (mede)verantwoordelijkheid voor de 
corporaties en welk deel is dat, op basis van de spelregels passend toewijzen, niet. 

Daarnaast heeft onze gemeente eind 2019 – begin 2020 geparticipeerd in een kennis- en 
netwerkorganisatie van Plaform31 rond het thema woonwagenbewoners. Tijdens een aantal regionale 
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bijeenkomsten, waaronder in Enschede, Amsterdam, Apeldoorn en Groningen zijn gesprekken 
gevoerd met vertegenwoordigers van de woonwagengemeenschap, corporaties, gemeenten en BZK 
over de wijze waarop partijen invulling kunnen geven aan het gemeentelijk woonwagen- en 
standplaatsenbeleid. De laatste bijeenkomst vond plaats op 12 maart 2020. De dag waarop de 
maatregelen omtrent covid-19 verder werden aangescherpt, waaronder de maatregel om zoveel 
mogelijk thuis te werken. Deze maatregelen en inzet van capaciteit  bij covid-19 gerelateerde 
onderwerpen hebben het vervolgproces bemoeilijkt.   

2.   Is het standpunt van de gemeente Steenwijkerland gewijzigd sinds de beantwoording 
van de schriftelijke vragen van 2018?

Nee, dat standpunt is niet gewijzigd. 

3.   Bent u in gesprek gegaan met de woonwagenbevolking en met Woonconcept over de 
vraag en aanbod van woonwagenstandplaatsen in Steenwijkerland? Zo ja, tot welke 
uitkomsten is dit gekomen? 

In de aanloop naar het collegebesluit in maart 2019 en de daarop volgende enquête is zowel 
gesproken met Woonconcept als Wetland Wonen. Gesprekken met de doelgroep zelf hebben vooral 
plaatsgevonden tijdens het verspreiden van de enquêtes. Van echte uitkomsten was op dat moment 
nog geen sprake.  

4.   Heeft u, of Woonconcept, zoals aangeven, een goede inventarisatie gedaan naar de 
werkelijke vraag woonwagenstandplaatsen binnen onze gemeente? Zo ja, wat waren de 
uitkomsten van deze inventarisatie?

Het uitzetten van de enquête is goed voorbereid. Naast overleggen vooraf met de corporaties 
Woonconcept en Wetland Wonen is ook input gevraagd bij (landelijke) vertegenwoordigers van de 
doelgroep uit het netwerk zoals beschreven in het antwoord op vraag 1. Ook is de enquête juridisch 
gecheckt in het kader van de AVG.

In totaal zijn 66 enquêtes uitgezet, waarvan er 34 volledig ingevuld retour zijn gekomen. Zoals in het 
antwoord op vraag 1 al is aangegeven komt uit een eerste analyse van de enquête naar voren dat er 
sprake is van een lokale behoefte aan extra woonwagenstandplaatsen. Vanuit de huidige populatie 
betreft het 5 woonwagenstandplaatsen en vanuit de spijtoptanten betreft het 15 
woonwagenstandplaatsen. Uit de analyse komt ook naar voren dat deze vraag naar 20 extra 
woonwagenstandplaatsen zich richt op de stad Steenwijk.  

5.   Is er een vervolgtraject ingezet met als doel te voldoen aan de uitkomst van deze 
inventarisatie? 

Wat ons betreft ziet het vervolgtraject er als volgt uit:

 verdiepende gesprekken met de doelgroep 1e helft 2021. Hoe dit proces wordt ingericht en 
uitgevoerd is mede afhankelijk van de covid-19 maatregelen;

 beleidsvoorstel college (info raad) zomer 2021.

6.   Bent u bereid, bij gebleken behoefte, de aanleg van voldoende nieuwe standplaatsen 
mee te nemen in de aankomende prestatieafspraken? 

Op dit dossier vindt al samenwerking met de corporaties Woonconcept en Wetland Wonen plaats. En 
het zal ook zeker de komende tijd onderwerp van gesprek zijn en blijven. Echter zoals in het antwoord 
op vraag 1 al is aangegeven laat de eerder genoemde analyse ook zien dat er nog verdiepende 
gesprekken met de doelgroep nodig zijn. Hieruit moet dan blijken welk deel van de behoefte een 
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(mede)verantwoordelijkheid voor de corporaties is en welk deel, op basis van de spelregels toewijzen, 
niet. 

Vervolg
Het vervolg is uitgewerkt bij het antwoord op vraag 5.

Bijlagen
1. Schriftelijke vragen PvdA over meer woonwagenstandplaatsen in Steenwijkerland.pdf
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Steenwijk, donderdag 26 november 2020 

 
Onderwerp: Nieuwe vragen over meer woonwagenstandplaatsen in Steenwijkerland 
 
Geacht college van Steenwijkerland, 
 
In oktober 2018 heeft de fractie van de PvdA u vragen gesteld over de vraag naar 
woonwagenstandplaatsen binnen Steenwijkerland. 
 
U gaf in uw beantwoording aan dat er zich mensen hadden gemeld bij zowel de gemeente 
als bij Woonconcept, maar dat de behoefte nog niet geheel in kaart was. In navolging 
hierop antwoorde u het volgende: 
 
“In overleg met de woningcorporaties wordt de behoefte aan standplaatsen nader 
geïnventariseerd. Aan de hand van de uitkomsten wordt een vervolgtraject bepaald. 
Daarnaast wordt het gesprek aangegaan met woningzoekende woonwagenbewoners, 
waarbij gemeente en woningcorporaties gezamenlijk optrekken.” 
 
Inmiddels zijn er 2 jaren verstreken en lijkt het onderwerp woonwagenstandplaatsen te zijn 
vergeten. Er lijkt op dit moment ondanks uw toezegging dit met de woningbouwvereniging 
op te zullen pakken, geen vervolg aan gegeven te worden. Dit terwijl volgens een 
rondvraag van onze fractie onder de woonwagenbevolking in Steenwijkerland wel degelijk 
een grote vraag naar deze standplaatsen is, en er volgens hen ook een aantal gesprekken 
zijn geweest. 
Volgens uw beantwoording van 2018 heeft iedere inwoner het recht te wonen hoe hij of zij 
dit wil, het zij binnen zekere kaders. We mogen stellen dat woonwagens binnen deze 
kaders vallen. 
 
Na aanleiding van het uitblijven van verdere informatie aangaande de stand van zaken en 
een daarop aansluitend plan van aanpak hebben wij wederom de volgende vragen: 
 

- Bent u het met ons eens dat, na nu weer 2 jaar van stilstand, het tijd is voor actie op 
het gebied van nieuwe, extra standplaatsen voor woonwagenbewoners? 

- Is het standpunt van de gemeente Steenwijkerland gewijzigd sinds de 
beantwoording van de schriftelijke vragen van 2018? 

- Bent u in gesprek gegaan met de woonwagenbevolking en met Woonconcept over 
de vraag en aanbod van woonwagenstandplaatsen in Steenwijkerland? 

- Zo ja, tot welke uitkomsten is dit gekomen? 
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- Heeft u, of Woonconcept, zoals aangegeven, een goede inventarisatie gedaan naar 
de werkelijke vraag woonwagenstandplaatsen binnen onze gemeente? 

- Zo ja, wat waren de uitkomsten van deze inventarisatie? 
- Is er een vervolgtraject ingezet met als doel te voldoen aan de uitkomst van deze 

inventarisatie? 
- Bent u bereid, bij gebleken behoefte, de aanleg van voldoende nieuwe 

standplaatsen mee te nemen in de aankomende prestatie afspraken? 
 

Wij zien uit naar uw reactie.  
 
Met vriendelijke groet,  
 
Fractie PvdA Steenwijkerland  
Jannes Mulder 
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